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Geachte leden van het college en gemeenteraadsleden van gemeente Zuidplas, 

Al jarenlang heeft de toegankelijkheid van de bushaltes in de gemeente Zuidplas de aandacht van 

eerst Platform Gehandicapten Zuidplas, daarna Platform Gehandicapten & Chronisch Zieken en nu 

van Stichting Onbeperkt Zuidplas. Gedurende meerdere jaren is veelvuldig aandacht gevraagd voor 

het feit dat de bushaltes in Zuidplas niet toegankelijk zijn voor mensen met een beperking. 

Als bestuursleden van het PGCZ hebben wij veel tijd geïnvesteerd om u te adviseren en met u mee te 

denken over de toegankelijkheid van de bushaltes in onze gemeente.  

In september 2022 bent u, met een subsidie van de Provincie, gestart met het toegankelijk maken 

van de 79 bushaltes in de gemeente. Met enthousiasme hebben wij ook aan dit project meegewerkt 

totdat wij in februari 2023 stopten als PGCZ. We hadden op dat moment het volste vertrouwen in 

een goede voltooiing van het genoemde project. 

Nu wij sinds enkele weken weer actief zijn met Stichting Onbeperkt Zuidplas hebben wij uiteraard 

ook een schouw gedaan van de huidige status van de bushaltes. Wij zijn hiervan geschrokken. Nog 

altijd zijn veel bushaltes niet toegankelijk. Ook veel haltes die zijn aangepast voldoen niet aan de 

daarvoor geldende eisen. Daarnaast constateren wij dat diverse adviezen die wij destijds hebben 

gegeven, alsmede de gezamenlijk uitgewerkte blauwdruk voor de toegankelijke halte, niet hebben 

geleid tot een juiste uitvoering. 

De bushalte Bospolderstraat is hier een voorbeeld van. Deze halte is jaren terug bezocht door 

wethouder Schuurman en het toenmalige PGZ. In een video die daar door de lokale media werd 

gemaakt gaf de wethouder toen aan de gemaakte fout op deze halte als leermoment mee te nemen. 

Het feit dat deze halte op dit moment nog altijd niet is aangepast baart ons grote zorgen. 

 

 



 
 

Wij hebben naar aanleiding hiervan de volgende vragen: 

• Wat is de huidige status van het project met de subsidie van de Provincie? 

• Hoeveel subsidie heeft het college van de Provincie ontvangen? 

• Hoeveel bedraagt het resterend budget, van deze subsidie?  

• Hoeveel van de 79 bushaltes zijn volgens het college inmiddels volledig toegankelijk, en 

welke bushaltes zijn dit? 

• Hoeveel bushaltes moeten er, binnen het genoemde project, nog worden aangepast, en 

welke bushaltes zijn dit? 

• Hoeveel bushaltes zullen niet worden aangepast, waarom niet, en welke zijn dit? 

• Is het college bekend met het feit dat meerdere aangepaste bushaltes niet correct zijn 

aangepast en is het college bereid dit te herstellen? 

• In de programmabegroting geeft het college aan dat bushaltes moeten voldoen aan de 

normen van de Provincie Zuid-Holland. Kan het college deze normen met ons delen? 

 

Artikel 1 van de Wet gelijke behandeling op grond van handicap of chronische ziekte zegt: 
Ieder mens moet in staat worden gesteld aansluitend bij zijn eigen mogelijkheden autonoom te 
zijn. 
 
Artikel 8 van de Wet gelijke behandeling op grond van handicap of chronische ziekte zegt: 
Onderscheid is verboden bij het verlenen van de voor het reizen vereiste toegang tot de bij het 

openbaar vervoer behorende gebouwen en infrastructuur. 

Artikel 9 van het VN Verdrag inzake de rechten van personen met een handicap zegt onder andere: 
Teneinde personen met een handicap in staat te stellen zelfstandig te leven en volledig deel te 
nemen aan alle facetten van het leven, nemen de staten die partij zijn passende maatregelen om 
personen met een handicap op voet van gelijkheid met anderen de toegang te garanderen tot de 
fysieke omgeving, tot vervoer, informatie en communicatie.  
 
(Her) inrichting van toegankelijke bushaltes is door de gemeente Zuidplas opgenomen in de Lokale 
Inclusie Agenda. Het opstellen van een Lokale Inclusie Agenda ontheft het college echter niet van 
verplichtingen voortkomend uit het VN Verdrag inzake de rechten van personen met een handicap. 
 

• Is het college zicht bewust van haar verplichtingen, voortkomend uit genoemde wet en 
verdrag? 

• Is het college bereid de bushaltes in de gemeente Zuidplas zodanig in te richten dan wel 
herinrichten dat zij voldoen aan gestelde eisen? 

• Op welke termijn gaat het college haar verplichtingen ten aanzien van de toegankelijkheid 
van bushaltes nakomen? 

 



 
 

Wij zien uw antwoorden met belangstelling tegemoet! 

Met vriendelijke groet, 

Namens het bestuur van Stichting Onbeperkt Zuidplas 

Danny Rombouts 
Voorzitter 
 
 


